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Szatan Eden nr 122 
Pytania i odpowiedzi ministrów 

sierpień 2023 
Brian Kocourek, Pastor 

 
Pochylmy tylko głowy w słowie modlitwy. Łaskawy Ojcze, jesteśmy bardzo wdzięczni 
Panie, za ten dzień i prosimy Cię, Panie, abyś pomógł nam odpowiedzieć na te 
pytania, a my po prostu prosimy Cię, abyś pozwolił im zatopić się w umysłach ludzi i 
dać im prawdziwą gotowość. W imieniu Jezusa modlimy się. Amen. Możecie usiasć. 
 
Pomyślałem, że dodam dziś rano, że   mieliśmy w zeszłym miesiącu 14 krajów, 43 
regiony stanowe, 80 miast i 225 adresów IP, a to tylko na urządzeniu do przesyłania 
strumieniowego Christian Media. Więc nie obejmuje teraz YouTube. 
Są pytania braci z Ameryki Południowej, a wczoraj mieliśmy bardzo dobre spotkanie, 
ponieważ mieliśmy około 15 krajów i 30 braci,  
 
To są pytania braci z Ameryki Południowej 
 
Pytanie nr 1: Kim jest Michał Archanioł i dlaczego prorok powiedział, że jest 
Chrystusem? 
 
Odpowiedź nr 1: Tak, powiedział, że jest Chrystusem, ale nigdy Jezusem 
Chrystusem . Musimy być ostrożni, bo inaczej spróbujesz uczynić Jezusa Bogiem. 
Pamiętajcie, że Jezus był Ciałem, w którym Chrystus przyszedł, aby żyć. Pamiętajcie, 
Jezus był Bogiem, ale nie był Bogiem.  
 

Pytania i odpowiedzi COD 64-0830M P:62 Pamiętajcie, że nie jesteśmy Słowem, ale 
jesteśmy Słowem. Uh-huh. Rozumiesz? Jezus nie był Bogiem, ale był Bogiem. Był 
Człowiekiem, a jednak był Bogiem.  
 
Teraz, jeśli macie umysł Jednościowca, nie możecie go zrozumieć, jest to w języku, 
którego po prostu nie możecie zrozumieć. Ale to jest to, co powiedział, OK, 
potwierdzony prorok Boga. 
Innymi słowy, ciało samo w sobie nie jest Bóstwem. Brat Branham to powiedział. 
Powiedział: Ale Bóstwo mieszka w ciele. 
 
2 Koryntian 5:19 Mianowicie, że Bóg był w Chrystusie,  
(Widzicie, jeśli mam szklankę wody, to samej szklanki nie należy pić. Nie pijesz 
szklanki, pijesz wodę, która jest w szklance. A Chrystus był w ciele, a nie w samym 
ciele. OK,)  
Mianowicie, że Bóg był w Chrystusie, jednając świat ze sobą, nie przypisując im ich 
przewinień i powierzył nam słowo pojednania.  
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Mówił, że Bóg jest w Chrystusie, nigdy nie mówił, że człowiek Jezus jest Bogiem. Ale 
Bóg był w nim. Był Bogiem, ponieważ Bóg w Nim żył, ale ciało nie było bóstwem, ale 
bóstwo mieszkało w tym ciele. 
 
Boże dary zawsze znajdują miejsce 63-1222 P:50 Człowiek, ciało nie było Bóstwem 
(więc brat Branham powiedział, że nie jest Bóstwem).  
ale Bóstwo było w ciele. To ciało musi zginąć. Sam Chrystus, który jest w tobie, jest 
jedyną rzeczą, która może cię podnieść. To jest Bóstwo, Bóg w tobie. 
 
(Tak więc Bóg był w tobie. W porządku. Bóg jest w Jezusie. On jest w innej mierze w 
Jezusie niż w tobie, ponieważ wszyscy mamy cząstkę, ale On miał ją bez miary. Teraz, 
co do Michała i Chrystusa, brat Branham powiedział:)  
Tylko jeden sposób zapewniony przez Boga 63-0731 P:22 Jeśli zauważyłeś, 

Lucyfer robi dokładnie to samo, co zrobił na początku. Widzicie? Lucyfer na początku 
chciał zbudować sobie królestwo, które byłoby większe i piękniejsze niż Królestwo 
Michała, Chrystusa.  
 
Znowu od Chrystus jest tajemnica 63-0728 P: 256 Zauważ, że Lucyfer w dniach 
ostatecznych robi to, co robił na początku. Co zrobił Lucyfer? Pierwszą rzeczą, którą 
Lucyfer zrobił, aby oddzielić społeczność Boga i człowieka, było zbudowanie 
zjednoczonego królestwa o większym przepychu i pozornie bardziej kulturalnym, 
większym królestwie niż Michał, Chrystus. Rozumiesz? Teraz, teraz, jeśli tęsknicie, 
po prostu podnieście rękę, a powiem to jeszcze raz. Widzicie? Widzieć? Lucyfer na 
początku, jego celem w sercu było osiągnięcie jaśniejszej i wspanialszej rzeczy w 
niebie niż Chrystus (czy to prawda?) przez pozornie bardziej kulturalne, piękniejsze, 
bardziej wspaniałości niż Królestwo Chrystusa.  

 
Widzieliśmy, jak prorok wygłaszał oświadczenia o tym, że Michał jest Chrystusem, ale 
w następnym wersecie słusznie mówi, że Michał był Chrystusem.  
 
Początek kończącej się dyspensacji pogan 55-0109E P: 36 " I w owym czasie ostoi 
się Michał, wielki książę." Michał był oczywiście Chrystusem, który walczył w 
anielskich wojnach w niebie z diabłem.  
Więc nie da się obejść tego stwierdzenia, ponieważ inni mogliby powiedzieć, że może 
po prostu jego umysł przechodził od jednego do drugiego. 
Ale w tym stwierdzeniu mówi, że Michał był Chrystusem. OK.  
 
Tak więc, jeśli prorok słusznie powiedział, że Michał był Chrystusem, powiedział 
również, że Logos, który wyszedł od Boga, był również Chrystusem. 
 
Pytanie nr 2: Jaki związek ma   Anioł z Objawienia Jana 10 z Aniołem Michałem? 
 
Pytania są takie, ponieważ mamy wielu czcicieli Archanioła Michała, myślę, że w 
Ameryce Południowej, są ludzie, którzy naprawdę czczą Michała. chwalili Go i czczą w 
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niektórych kościołach, a także mówią, że jest Jezusem Chrystusem, dlatego to są moje 
pytania, błogosławieństwa. 
 
Odpowiedź nr 2: Ok, właśnie pokazałem ci, że Michał był Chrystusem, ale tak samo 
było z Melchizedekiem. Czy zatem czcimy Melchizedeka? Czy czcimy słup ognia? 
Podobnie jak skała. Na pustyni. Skałą był Chrystus, czy czcimy skałę? Widzisz, że 
ludzie mają dziwne pomysły i nie wiedzą, jak umieścić ciało. Nie wiedzą, jak umieścić 
pełnię Boskiej Trójcy w człowieku. Ok, właśnie pokazałem wam, że Michał był 
Chrystusem, ale tak samo było z Melchizedekiem, tak samo było z tym słupem ognia, 
który spotkał Pawła na drodze do Damaszku. Pan Jezus Chrystus był Bogiem w swoim 
Synu. Jezus jest Człowiekiem, a Chrystus był Bogiem w człowieku. Anioł, który był w 
Objawieniu 10: 1, był aniołem przymierza, nie kto inny jak Pan Jezus Chrystus, ten 
sam anioł, który czuwał nad Izraelem na pustyni.  
  
Chrystus jest tajemnicą 63-0728 P:298 Ten wielki Anioł Przymierza, to Ten, który był 
z Mojżeszem na pustyni, Ten, który przyszedł do Pawła na drodze do Damaszku, ten 
sam pozwolił, aby Jego zdjęcie zostało zrobione z nami; ten sam, który był na 
zdjęciu w magazynie "Life" pewnego dnia, to samo Słowo od tego samego Boga, 
tymi samymi kanałami, tą samą drogą, tą samą obietnicą: "Gdzie dwaj albo trzej są 
zgromadzeni w imię moje, Ja jestem pośród nich". Wtedy On jest tutaj. Aniołowie 
Boży obozują wokół tych, którzy się Go boją, co opiera się tylko na Jego Słowie. Żaden 
człowiek nie może szanować tego Słowa bez bojaźni Bożej. Widzicie?  
 
Nie boję się 62-0726 P:88 Teraz wszyscy wiemy, że Anioł Przymierza, ten Słup Ognia 
był Aniołem Przymierza, którym był Chrystus. Wierzysz w to? Wy, bracia, uwierzycie w 
to, kaznodzieje, pewnie. Widzicie? Mojżesz opuścił Egipt, uznając hańbę Chrystusa za 

większe skarby niż egipskie. Widzicie? To był Chrystus w tym Słupie Ognia, kiedy 
usiadł na górze. Teraz, kiedy przyszedł tu na ziemię, powiedział: "Przyszedłem od 
Boga i idę do Boga." Czy słusznie? A po Jego śmierci, pogrzebie i zmartwychwstaniu, 
po Jego wniebowstąpieniu, Saul, który później został nazwany Pawłem, był w drodze 
do Damaszku, aby aresztować ludzi, którzy byli w ten sposób. I w samym środku dnia 
pojawił się przed nim ten wielki Słup Ognia, powalił go i oslepił  . I głos powiedział... 
Nikt oprócz niego nie widział Słupa Ognia. Czy wierzysz, że Mędrcy podążali za 
gwiazdą? Żadne obserwatorium tego nie widziało, ani nic, patrząc w niebo razem. 
Nigdy go nie widzieli, bo go nie szukali. Widzicie? On po prostu ukazuje się tym, 
których chce. Otóż Saul został powalony. Nie widzieli Słupa Ognia, ale dla Saula było 
to tak realne, że oslepł . A głos z Niego powiedział: "Saulu, Saulu, dlaczego Mnie 
prześladujesz?Powiedział: "Kim jesteś? Kim jest ten Słup Ognia?Powiedział: 
"Jestem Jezusem. Pochodzę od Boga. Idę do Boga".  

Wszystko, czym Bóg był, przelał w Chrystusa. On był Pełnią Boskiej Trójcy cieleśnie. A 
wszystko, czym był Chrystus, wlał do Swojego kościoła. "Tego dnia poznacie, że Ja 
jestem w Ojcu, Ojciec we Mnie, Ja w was, a wy we Mnie."Widzisz? To Bóg. To był 
Bóg ponad nami, Bóg z nami, Bóg w nas. Rozumiesz, co mam na myśli? Oto ten sam 
Bóg.  
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Brat Branham właśnie powiedział, że to Jezus. A teraz mówi, że to Bóg. Wiesz 
dlaczego? 
Ponieważ Jezus powiedział: Przychodzę w imieniu mojego Ojca. Dlatego imię Ojca to 
Jezus, a Imię Syna to Jezus. 
W porządku, teraz wszyscy przyjmujemy imię naszego ojca. Mój to Kocourek. Mój tata 
nazywał się Kocourek, dziadek Kocourek, a pradziadek Kocourek. Tak więc wszyscy 
przyjmujemy to samo imię. I w rzeczywistości, cały zastęp niebios, czyli wszyscy 
narodzeni na nowo wierzący, mają na imię Jezus. Czy wiesz, że. Tak mówi Biblia. 
 
Nie chodzi o to, że Słup Ognia jest w nas, ale Bóg, który żył w tym Słupie Ognia, żyje 
w nas. A ponieważ Jezus przyszedł w imieniu Swojego Ojca, to Jego Ojciec ma na 
imię Jezus.  
 
Zobaczmy Jezusa 58-0612 P:55 Spójrz. Kiedy był tu na ziemi, ilu wie, że to był słup 
ognia, który szedł z dziećmi Izraela na pustyni, że był to Chrystus, anioł 
przymierza? W porządku. A ilu wie, że to był Jezus w Jezusie. Jezus Ojciec w 
Jezusie Synu). ten sam Duch? Spójrz, kiedy Go przesłuchiwali, Święty Jan 6, 
wzywając twoje...? ... uwaga na to. Powiedzieli: "Mówisz, że jesteś większy od 
Abrahama?I powiedział: "Przecież masz dopiero pięćdziesiąt lat". Powiedział: 
"Zanim Abraham był, JA JESTEM". JA JESTEM, byłem w płonącym krzaku. Czy 
słusznie? Słup ognia... Kiedy był tu na ziemi, powiedział: "Przyszedłem od Boga i idę 
do Boga". Czy On to powiedział? A potem, jeśli przyszedł ze Słupa Ognia, powrócił do 
niego ponownie. Po Jego śmierci, pogrzebie i zmartwychwstaniu święty Paweł był w 
drodze do Damaszku i wielkie, jasne światło uderzyło go w twarz i oślepiło. Żaden z 
pozostałych z nich tego nie widział. Paweł to widział. Oślepiło go; Upadł na ziemię. 
Czym jest ten Słup Ognia? "Saulu, Saulu, dlaczego Mnie prześladujesz?" "Kim jesteś, 

Panie?" ► "Jestem Jezus." Czy słusznie?  
 
Zadałem więc pytanie, czy to był człowiek Jezus, czy Jezus Bóg? To był Jezus Bóg, 
człowiek siedział po prawicy Ojca. Zasiada na tronie Ojca. 
 
Niemile widziany Chrystus 55-0911 P: 16 Powiedzieli: "Cóż, jeśli ten obraz Anioła 
Pańskiego, który masz tam na platformie", powiedział, "co z tym?Powiedziałem: 
"To jest dowód, dowód naukowy, że Jezus Chrystus nadal żyje i króluje". 
Powiedziałem: "To jest ten sam Słup Ognia, czyli Światłość, który podążał z 
dziećmi Izraela i prowadził ich przez pustynię, i zabrał ich do ziemi obiecanej. I 
każdy czytelnik wie, że to był Anioł Przymierza, którym był Jezus Chrystus". 
Powiedziałem: "On był z Ojcem przed założeniem świata. Zawsze był. I On jest taki 
sam dzisiaj." 
  
Mój anioł pójdzie przed tobą 53-0213 P: 5 A ten słup ognia, czyli anioł, był 
aniołem, było przymierzem.Wierzę, że wszyscy kaznodzieje zgodziliby się z tym, że 
to był Anioł Przymierza. Jeśli był to Anioł przymierza, to był to Pan Jezus; To był Bóg 
Duch Święty. Mojżesz bowiem postanowił cierpieć hańbę Chrystusa i uznał ją za 
większe bogactwo niż skarby Egiptu. Widzicie? O Chrystusie... To był Chrystus 
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Logos, anioł przymierza, który wyprowadził synów Izraela z Egiptu do ziemi 
obiecanej, która była tylko zapowiedzią. Tak jak wtedy czynił to w cielesnym, tak i 
dzisiaj czyni to w duchowości.  
 
Oczekiwanie 51-0930 P:49 I wiem, i każdy uczony wie, że tym Aniołem był Anioł 
Przymierza (Czy to było słuszne?), którym był Chrystus. To prawda. Spotkał 
Mojżesza w płonącym krzaku; był to Słup Ognia. Nie Mojżesz wykonał dzieła, ale to 
ten Słup Ognia go prowadził; To wykonało pracę. I wierzę, że to ten sam Duch, który 
był nad Chrystusem, jest tutaj dzisiaj.  
 
Świadectwo Williama Branhama 60-0210 P:28 Teraz jeszcze tylko chwila. Teraz 
słuchaj naprawdę uważnie. Wszyscy wiemy, że aniołem, który ukazał się 
Mojżeszowi, był Chrystus. To był Anioł przymierza. Wierzysz w to? Anioł 
przymierza.  
 
Wczesne doświadczenia duchowe 52-0713A P:63 Kochasz Go? Co próbuję teraz 
powiedzieć? Jezus jest tutaj z nami. (Czy był tam człowiek Jezus? Tak więc, kiedy 
ludzie oczekują powtórnego przyjścia, szukają mężczyzny. Ale widzicie, brat Branham 
powiedział, że pojawi się przed przyjściem. Tak naprawdę to Bóg zstąpił, tak jak Bóg 
zstąpił do Abrahama przed obiecanym synem. Widzisz, to wszystko jest tak samo.) 
Jezus jest tutaj z nami. Trzymałem was dłużej niż powinienem, tak, o wiele dłużej. 
Tak mi przykro. Wybaczcie mi, po prostu to jest cudowne. Ale żebyście zrozumieli, że 
ten sam Bóg... Ilu wierzy, że Słup Ognia, Słup Ognia, który prowadził dzieci Izraela, 
był Aniołem Przymierza? Zobaczmy twoją rękę. To był nasz Pan Jezus. Czy 
słusznie? To był Chrystus, Pomazaniec.  
 

Widzicie teraz, jeśli to był nasz Pan Jezus, to nie był to człowiek, to był Bóg proroka, 
Bóg Jezusa. OK, więc kiedy Biblia mówi, że Bóg stworzył tego Jezusa, którego 
ukrzyżowano zarówno Pana, jak i Chrystusa, cóż, jeśli jest tylko jeden Pan, jak On to 
zrobił? Musiał wejść w niego, aby uczynić go Panem w Chrystusie. On. Duch musiał 
wejść do naczynia, aby stało się Panem. Ponieważ nie możesz mieć dwóch Panów. 
Nie możesz mieć dwóch Chrystusów przez jednego Ducha, wszyscy jesteśmy 
ochrzczeni w jedno ciało, rozumiesz? W porządku, to był Chrystus, pomazaniec.  
 
Cóż, spójrz. Ukazał się Mojżeszowi, ale to nie dlatego, że był z Mojżeszem. On jest z 
całym kościołem. Czy słusznie? Czy to możliwe, że ten sam Słup Ognia, który widzimy 
tutaj teraz, może być Aniołem Przymierza? Czy to może być nasz Pan Jezus 
Chrystus? Czy Anioł Pański, który ukazał się Pawłowi, który powiedział Piotrowi na 
dachu domu, wszystkie te rzeczy, tak jak to uczynił za dni Agabusa i tak dalej? Czyż 

nie jest to właśnie analiza, same symptomy, dokładnie to samo, co On czynił w dniach, 
w Nowym Testamencie? Spójrzcie, chrześcijanie, ludzie napełnieni Duchem Świętym 
patrzą w ten sposób. Wtedy znak Starego Testamentu, Jehowa Bóg, Słup Ognia, 
jest z nami. I ten sam Bóg, który był z apostołami, nasz Pan Jezus Chrystus, jest z 
nami bezsprzecznie przez naukę, przez świat, przez chrześcijan, przez kościół, przez 
wszystko, co jest doskonale potwierdzone. Tak samo jest dzisiaj. Zarówno Nowy, jak i 
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Stary Testament... Bogiem Starego Testamentu był Jezus Nowego i dzisiejszy 
Duch Święty. Wiesz o tym. Nie wierzysz w to? Bluźnienie Duchowi Świętemu dzisiaj 
jest taką samą karą lub najgorszą karą, niż bluźnierstwo przeciwko Jezusowi 
Chrystusowi lub Bogu Ojcu. Nie wierzysz w to?  
 
Widzicie więc, że kiedy brat Branham mówi o Jezusie Chrystusie, ma na myśli Ojca 
Jezusa, który żył w Jezusie, czyniąc Go zarówno Panem, jak i Chrystusem. Tego uczy 
Biblia. 
I zawsze trzeba patrzeć na kontekst, w jaki sposób to mówi. Ponieważ mówi, że Jezus 
był w Jezusie. Cóż, który Jezus był w Jezusie. Bóg był w Jezusie. Tak mówi Biblia. Bóg 
był w Nim, jednając świat ze sobą.  
 
Dzieje Apostolskie 2:36 Niech więc cały dom Izraela wie z pewnością, że Bóg 
uczynił tego samego Jezusa, (człowieka Jezusa), którego ukrzyżowaliście, (to jest 
człowieka Jezusa) zarówno Panem, jak i Chrystusem. (A On uczynił to tylko poprzez 
wejście w Niego.) 
 
W jaki sposób Bóg uczynił go zarówno Panem, jak i Chrystusem i zachował ciągłość 
Pisma Świętego? Wszedł w Niego i w ten sposób Jedyny Bóg, który był jedynym 
Panem, teraz żył w swoim Synu, dając sobie ciało, w którym mógł żyć.  
 
Ślepy Bartymeusz 59-1127 P:53 Czy ktoś kiedykolwiek widział obraz Światła, Anioła 
Pańskiego, Słupa Ognia? To jest... Udało im się. Naukowcy to mają. Waszyngton to 
ma. Teraz Kościół ma to w rzeczywistości. Mają to na zdjęciu. Masz to w 
rzeczywistości. Jest tu z nami. Prowadzi nas tak, jak prowadził Izrael, nadal 
prowadząc Kościół. Jezus powiedział: "Przychodzę od Boga". Czy wierzysz, że 

Jezus był tym płonącym krzakiem, kiedy był tam Mojżesz? Wierzysz, że to był 
Chrystus? To był Anioł Przymierza, Logos, który wyszedł z Boga, Chrystusa. Kiedy 
był na ziemi, powiedział: "Zanim Abraham był, JA JESTEM". Wiecie, Kim był "JA 
JESTEM". Powiedział: "Przychodzę od Boga i idę do Boga". Teraz, jeśli ten Anioł, 
który jest tutaj z nami, jeśli On jest tym samym, który był w Chrystusie, Logos 
był w Chrystusie; jeśli to jest w nas, To uczyni to samo, co uczynił, kiedy było w 
Chrystusie. Czy słusznie? To nie może być...? ...  
 
Pytanie nr 3: Czy wiesz coś o "Blue Beam Project" (znanym również jako Divine 
Illumination Project)? Czy możesz opowiedzieć nam trochę o tej teorii? 
 
Odpowiedź nr 3: Projekt Blue Beam jest teorią spiskową, która istnieje od połowy 
lat 1990., pochodzącą od Serge'a Monasta, kanadyjskiego dziennikarza śledczego. 
Teoria twierdzi, że NASA i inne potężne siły próbują wdrożyć religię New Age z 
antychrystem na czele i rozpocząć nowy porządek świata poprzez technologicznie 
symulowane drugie przyjście. Przypuszczałem, że zamierzali użyć projekcji 
hologramu. Można sobie wyobrazić, że ci, którzy nie zostaną wybrani, dadzą się na to 
nabrać, ale nie mogą powiedzieć na pewno, że spróbują tego. Było więcej rozmów o 
UFO, ale takie rozmowy nie powinny wpływać na twoje objawienie Boga ani Jego 
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Słowa. Ale nie ograniczałbym używania technologii przez szatana do oszukiwania tak 
zwanych chrześcijan z ich wiary, oni naprawdę i tak nie mają objawienia, mają tylko 
intelektualną podstawę swojej wiary, więc przypuszczam, że można użyć hologramu, 
aby zmusić ich do myślenia sprzecznego ze słowem. Dlaczego nie. Mówi się, że 
celem projektu jest zniszczenie tradycyjnych religii i zastąpienie ich systemem wierzeń 
New Age przy użyciu technologii NASA. Teoria powróciła ponownie podczas pandemii 
spowodowanej rozprzestrzenianiem się koronawirusa. Nie ma jednak dowodów na 
poparcie tej teorii. W rzeczywistości istnieje firma o nazwie "Bluebeam", która jest 
oprogramowaniem budowlanym, które pomaga zespołom architektonicznym, 
inżynieryjnym i budowlanym połączyć biuro i teren z niezawodnym, łatwo dostępnym 
źródłem prawdy. Zasadniczo jest to tylko teoria spiskowa. 
 
Pytanie nr 4: Jakie są główne prorocze wydarzenia, które odnoszą się do siódmej 
pieczęci lub są z nią związane? 
 
Odpowiedź nr 4: Siódma pieczęć mówi tylko o jednym wydarzeniu, a jest nim 
"przyjście Pana" dla pogan. To jedyna rzecz, którą zobaczymy, a potem zostaniemy 
zabrani. Ale potem wszystko zaczyna się dla Żydów, ale nie wchodzę w to, co On 
czyni Żydom, ponieważ to nie odnosi się do nas, odnosi się do Żydów tylko w tym 
czasie. I szczerze mówiąc, nie interesuje mnie to, tylko to, co On ma z nami 
wspólnego. 
 
Siódma pieczęć 63-0324E P: 20 Potem, kiedy pieczęcie były otwarte, Bóg (zauważ 
tutaj), pominął nawet jakikolwiek symbol siódmego. Widzicie? To doskonała tajemnica 
z Bogiem. Zauważcie, że teraz będziemy czytać w Biblii w Siódmej Pieczęci. Znajduje 
się to w 8. rozdziale Księgi Objawienia. A kiedy otworzył siódmą pieczęć, w niebie 

zapadła cisza trwająca około pół godziny. (I to wszystko, co mamy na ten temat.)  
 
Chrystus jest Tajemnicą Boga Objawioną 63-0728 56 Wielka tajemnica Boga, jak... 
To tajemnica. Trzymał to w tajemnicy. Nikt nic o tym nie wiedział; nawet aniołowie tego 
nie rozumieli. Widzicie? Nie ujawnił tego. To jest powód naszej siódmej tajemnicy, 
kiedy siódma pieczęć została otwarta, zapadła cisza. 57 Kiedy Jezus był na ziemi, 
chcieli wiedzieć, kiedy przyjdzie. Powiedział: "To nie jest... Nawet sam Syn nie wie, 
kiedy to się stanie". Widzicie, Bóg ma to wszystko dla siebie. To tajemnica. I to jest 
powód, dla którego w niebie zapadła cisza przez pół godziny. Siedem Grzmotów 
wypowiedziało swoje głosy, a Janowi zabroniono nawet pisać (widzicie?) – przyjście 
Pana. To jedna rzecz, której jeszcze nie ujawnił, jak przyjdzie i kiedy przyjdzie. Dobrze, 
że On tego nie robi. Nie. On pokazał lub objawił to w każdym typie, który jest w Biblii. 
 
Dusze w więzieniu teraz 63-1110M P: 109 Baranek wziął Swoją Księgę, kiedy 
Siódma Pieczęć, gotowa do jej otwarcia - Szósta Pieczęć Pamiętaj, że ukrył przed 
nami Siódmą Pieczęć. Nie zrobiłby tego. Kiedy Anioł stał dzień po dniu, mówiąc to, ale 
wtedy nie chciał tego zrobić w tym przypadku. Powiedział: "W niebie jest cisza". Nikt 
nie wiedział. To było przyjście Pana.  
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Więc to, co On robi, kiedy przyjdzie, idziemy na kolację weselną. Gotowe. Tak więc 
jest tylko jedno wydarzenie, które jest Jego przyjściem. 
Co on czyni Żydom, nie obchodzi mnie, bo mnie to nie dotyczy. w porządku. 
To wpływa tylko na Żydów, więc On zinterpretuje to, co robi, doprowadzając do tego.  
 
Pytanie nr 5: Znalazłem cytat, w którym prorok mówi, że nie prorokuje, ale 
PRZEWIDUJE, że za kilka lat każda organizacja religijna będzie zmuszona do 
podjęcia decyzji i będzie miała unię kościołów i nastąpi wielki bojkot po tym związku 
kościołów i wszystkich wyznań, zostaną do tego zmuszeni i stanie się to bardzo 
szybko, jeśli ludzie nie przyłączą się do organizacji lub kościoła, wtedy ich drzwi 
zostaną zamknięte. 
 
Jaka jest różnica między przepowiednią a proroctwem? 
 
62-0708 Super znak 141 163 Pozwólcie, że przepowiem. Nie prorokuję. Przewiduję. 
Przewiduję, że w ciągu najbliższych kilku lat wszystkie religie organizacji będą 
zmuszone zająć stanowisko. I będą mieli unię kościołów, a wielki bojkot nastąpi 
po tej unii kościołów. Wszystkie denominacje zostaną do tego zmuszone; 
wszystkie. Jeśli tego nie zrobią, będzie straszny bojkot. Prawie każdy z nich 
dołączył dzisiaj (nieświadomie) do Światowej Rady Kościołów, sprzedając swoje 
pierworodztwo; Protestanci, "bracia" z "matką", katoliczka Rzymu. Zrobią to. Wiecie, że 
Biblia mówi, że kąkol będzie związany, najpierw związany. Łączą się w jedną wielką 
grupę. Biblia mówi, że zrobią obraz bestii. Wierzę, że wkrótce tak się stanie, że jeśli 
ludzie nie przyłączą się do jakiejś organizacji, jakiegoś kościoła, nie wejdą do środka, 
ich drzwi zostaną zamknięte. 
 

Odpowiedź nr 5: Ok, więc kiedy prorokuje, daje ci znać, że tak mówi Pan od samego 
Boga. Ale kiedy przepowiada, nie musi tak mówić, mówi Pan, ponieważ Pan już to 
powiedział w Swoim Słowie w Objawieniu 13. Widzicie? Czyta więc Objawienie 13 i 
dzięki temu może przewidzieć, co się wydarzy. Możesz zrobić to samo. W porządku? 
Teraz, niezależnie od tego, czy mówi to przez Słowo Mówione (proroctwo), czy też to 
mówi, ponieważ jest to już powiedziane i napisane przez Boga, co jest przepowiednią, 
nadal mamy ten sam efekt. Na tym właśnie polega przewidywanie. Musi być powód do 
przewidywania. Po prostu nie przewidujesz na podstawie niczego. Przepowiadał na 
podstawie Objawienia 13. Prognoza opiera się na dowodach empirycznych. Jeśli 
przeczytacie moje cztery kazania, które właśnie zakończyłem na temat Światowej 
Rady Kościołów, znajdziecie wystarczająco dużo danych empirycznych, aby zadowolić 
się jego przewidywaniami. 
 
Teraz mamy kilka pytań od Braci Afrykańskich.  
 
Wschód słońca 65-0418M P:48 Dopóki kościół lub lud... Wszystkie te wielkanocne 
zajączki, ceremonie, wielkie kościoły i finezje upadną i przeminą, aż ten kościół stanie 
się zarówno dynamiką, jak i mechaniką, i Duchem Bożym, który pobudził Go do 
robienia rzeczy, które zrobił, jeśli uderzy w szesnaście cylindrów, to samo zrobi 
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Oblubienica. Amen. W Ewangelii Jana 14:12 powiedział bowiem: "Kto wierzy we 
Mnie, i dzieła Ja czynię. 
 
Pytanie nr 6: A) Czy możesz wyjaśnić te dwa słowa: Dynamika i Mechanika, ponieważ 
chodzi o ożywienie mocy i zmartwychwstanie?  
 
Odpowiedź nr 6: A) Mechanika jest tym, co mówią nam pisma święte, a dynamika jest 
wtedy, gdy Duch Święty ożywia ją do nas.  
 
Jezus powiedział nam: "Musimy czcić Boga w Duchu i Prawdzie". W dynamice i 
mechanice. Widzicie, to wszystko. A jeśli nie masz ducha, nigdy nie zrozumiesz Słowa. 
I nie zrozumiesz tego. Musisz czcić Boga zarówno dynamiką (zrozumieniem), jak i 
mechaniką (słowo). I Koryntian 2 mówi nam: "Nikt nie może zrozumieć spraw Bożych, 
jeśli nie jest napełniony duchem". 1 Koryntian 2:10 Lecz Bóg objawił je nam przez 
swego Ducha, albowiem Duch bada wszystko, takze, głębokie rzeczy Boże. 11 Bo któż 
bowiem zna rzeczy ludzkie, jeśli nie duch ludzki, który jest w nim? tak samo rzeczy 
Boże nie znają ludzie, lecz Duch Boży wie. 12 Otóż nie otrzymaliśmy ducha świata, 
lecz ducha Bożego; abyśmy poznali rzeczy, które są nam darmo dane od Boga. 
(Innymi słowy, musisz mieć Ducha, aby poznać sprawy Boże).  
13 Które rzeczy również my mówimy, nie słowami, których uczy mądrość ludzka, ale 
których naucza Duch Święty; porównując rzeczy duchowe z duchowymi. 14 Ale 
cielesny człowiek (człowiek, który nie narodził się ponownie) nie przyjmuje rzeczy 
ducha Bożego, gdyż są one dla niego głupstwem, ani też nie może ich poznać, 
ponieważ są duchowo rozeznawane. (Tak więc, jeśli nie masz w sobie Ducha 
Bożego, nie możesz ich duchowo rozpoznać). 15 Ale ten, kto jest duchowy (napełniony 
duchem), sądzi wszystkie rzeczy, ale sam nie jest sądzony przez nikogo. 

 
Pytanie nr 6: B) Czy istnieje różnica pomiędzy "tym, który wierzy w Niego" a "tym, 
który wierzy w Nim?  
 
Odpowiedź nr 6: B) Świat wierzy w Niego, ale wybrani wierzą w Nim. Ale żeby w 
Niego wierzyć, trzeba w Nim być, tego nauczał prorok.  
 
Jedność 62-0211 P:15 Jezus powiedział, idąc do grobu Łazarza: "Ja jestem 
Zmartwychwstaniem i Życiem. Kto wierzy we Mnie, choćby był martwy, żyć 
będzie. A kto żyje i wierzy we Mnie, nie umrze na wieki". "Wierzcie we Mnie, nie we 
Mnie, ale w Nim". Być w Nim, wierzyć. "Jeśli trwacie we Mnie i Słowa moje w 
was." W Nim, wierząc... O rany. Mam nadzieję, że Duch Święty dotrze do ciebie. 
Teraz jesteście małą trzódką; Dlatego przez cały tydzień, modląc się i prosząc Boga, 

wybrałem ten tekst, aby pokazać wam, na czym stoimy. Wierząc w Niego, nie możesz 
w Niego uwierzyć, dopóki nie wejdziesz w Niego, albo jeśli On przyjdzie w ciebie, 
wtedy uwierzysz w Niego, wtedy będziesz miał Życie Wieczne. Wierzysz w Nim, 
dopóki nie otrzymasz Życia Wiecznego, wtedy Życie Wieczne jest Bożym Życiem 
w tobie, a następnie wierzysz w Nim. "Wy we Mnie, Ja w was, aby stanowili 
jedno, Ojcze, jak Ty i Ja jedno jesteśmy". Bóg w Chrystusie, Chrystus w 
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Kościele... Widzicie? "Tak jak My jesteśmy Jednym, tak oni są Jednym". Więc jak 
możesz w nim być? "Jeśli trwacie we Mnie, Słowo moje jest w was.." Widzicie, 
trwajcie... "Moje Słowo jest w was, a więc pytajcie, co chcecie.Bo to już nie ty, to 
Słowo, które jest w tobie, a Słowo jest Bogiem.  
 
Więc wszyscy to rozumieją? Duża różnica między wiarą a wiarą w?  
 
Pytanie nr 7: Pozycja w Chrystusie 60-0522M P: 87 Czy to prawda? Czekając, Bóg 
próbuje umieścić Swój kościół w pozycji, w której może się zamanifestować, 
otrzymując taki, przez który może działać w ten sposób, mówiąc: "Mój Duch płynie 
swobodnie. Tak jest. To, tamto, mogę tu pracować". Weź tutaj innego i umieść go: 
"Mogę go umieścić". Adopcja, umieszczanie, manifestowanie, ...  
 
Pytanie nr 7: Jaki jest związek między tymi trzema słowami: adopcja, umieszczenie, 
manifestacja?  
 
Odpowiedź nr 7: Związek między tymi trzema słowami objawia się, ponieważ wtedy 
Słowo się zmaterializowało, stało się dla ciebie rzeczywistością, a ty jesteś 
umieszczony i gotowy do przyjęcia. 
 
Pytanie nr 8: Bracie Brian, jako rodzice zastanawiamy się nad naszymi dziećmi, 
dlatego pada następujące pytanie: Oczekiwania i czym jest miłość 54-0228A P: 100 
Że w tym wielkim zmartwychwstaniu wszyscy starzy będą tam młodzi na zawsze. To, 
co śmierć ci teraz robi, śmierć zostanie usunięta. A tym, czym było dla ciebie życie, 
kiedy byłeś młodym mężczyzną lub kobietą, tym właśnie będziesz w 
zmartwychwstaniu. Och, wy, którzy straciliście te małe dzieci, może przedwcześnie 

dojrzałe czy cokolwiek, będą tam w zmartwychwstaniu. Jezus wkrótce przyjdzie.  
 
Pytania i odpowiedzi COD 54-0103E P:41 Jeśli nie narodzisz się na nowo, 
obrzezany z Ducha Świętego... Musisz być... Nie obchodzi mnie, jak dobry jesteś, do 
jakiego kościoła należysz, jak dobrzy byli twoi rodzice, jeśli nie narodzisz się na nowo z 
Ducha Świętego, nigdy nie pójdziesz w pochwyceniu. Widzicie? Nie możesz .  
 
Pytanie brzmi: Jak dzieci mogą być w zmartwychwstaniu, nie rodząc się ponownie?  
 
Odpowiedź nr 8: To dobre pytanie. Ale odpowiedź brzmi: wybory, to jedyna droga. 
Bóg wie wszystko i zna twój koniec, zanim się zacznie. Więc wiesz, powiedział, 
kocham Jakuba i nienawidziłem Ezawa, zanim jeszcze się urodzili. Tak więc w Miłości 
dopuszcza pewne rzeczy, których my nie rozumiemy. Byłeś przeznaczony do 
otrzymania Ducha Świętego, albo nie. A zanim jeszcze się urodziłeś i przyszedłeś na 
ten świat, Bóg cię znał, przeznaczył i z góry postanowił, że tam będziesz. To zależy od 
niego. 
 
Jehowa Jireh 61-0226 P:51 "Nikt nie może przyjść do Mnie, jeśli nie pociągnie go 
Mój Ojciec. Wszystko, co Mi dał Ojciec, przyjdzie do Mnie."Czego się boisz? 
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Czego się boisz? Mówicie: "Cóż, może po prostu nie jestem odpowiednim 
chrześcijaninem. Jak możesz przyjść do Boga, jeśli Bóg nie powoła cię 
pierwszy? A wszystko, co On przewidział, powołał. Czy słusznie? Wszystko, co 
powołał, usprawiedliwił. Czy słusznie? Wszystko, co On usprawiedliwił, już 
uwielbił (czas przeszły). Amen. To skończone dzieło od założenia świata. 
Chrześcijanie, czy nie widzicie, że żyjecie pod swoim przywilejem? Nie wiesz, kim 
jesteś.  
 
Uczynki to wiara wyrażona 65-1126 P:59 Tylko nasiona muszą mieć najpierw 
przygotowaną ziemię. "Dlatego wszystko, co przewidział, powołał. Wszystko, co 
wezwał... Wszystko, co przewidział, przeznaczył". Jeśli chcesz to przeczytać, 
Rzymian 8: 28-34, a także Efezjan 1: 1-5. Widzicie, wszystko, co On przewidział, 
On powołał. Wszystko, co powołał, usprawiedliwił. A wszystko, co 
usprawiedliwił, już uwielbił. Nie ma nic niewłaściwego. Myślimy, że jest, ale spójrz na 
Pismo Święte. To po prostu uderzenie dokładnie tak, jak Słowo Boże tak mówiło. 
Widzimy, że Przesłanie jest dzisiaj odrzucane. Czyż nie jest to właśnie to, co Pismo 
Święte powiedziało, że zrobią? Oczywiście, wszystkie te rzeczy są wyświęcone od 
Boga.  
 
Udowadniając swoje Słowo 64-0816 P:107 Daniel mówił o tym, jak mądrzy będą w 
owym dniu, jak niemądrzy i tak dalej. W porządku, tak bardzo, ale po prostu ciągle 
oddalam się za daleko; Zegar porusza się dla mnie za szybko. Zauważ, teraz patrz, 
Zauważył po... Zobaczcie, co się tutaj wydarzyło. "I wszystko, co przewidział, 
powołał. Wszystko, co powołał, usprawiedliwił. Wszystko, co usprawiedliwił, 
uwielbił". Twoja podróż dobiegła końca; Żyjesz swoją częścią. (Widzicie, jesteśmy 
tu tylko po to, aby testować. To wszystko. Ale Bóg już wiedział, że zdamy próbę. 

Dlatego już czeka na nas uwielbione ciało.) Łaska jest tym, co Bóg uczynił dla ciebie. 
Uczynki są tym, co robisz z uznaniem. Udowodnił to samo, że On wiedział wszystko, 
ten zrodzony z dziewicy Syn. Wiedział, gdzie jest więcej ryb w wodzie, że Piotr i oni   
kiedy zarzucili  to nic nie złowili. To potwierdziło Jego Słowo. Czy słusznie? On 
wiedział wszystko. A kiedy był gotów płacić podatki, okazało się, że jest właścicielem 
wszystkich rzeczy. Wiedział, gdzie jest ryba, która miała w ustach tyle monety, by 
zapłacić za... Ktoś go tam upuścił, a ta ryba po prostu go podniosła. A On powiedział: 
"Piotrze, zejdź na dół i rzuć linę (widzicie?), weź tę rybę i wyjmij tę monetę z jego ust. I 
idź dalej i zadowolić ich; płać podatki". Och tak.  
 
Adopcja lub umieszczenie 60-0522E P: 13 Zaczniemy od 8 wersetu, aby uzyskać 
trochę tła. W którym obfitował ku nam w wszelką mądrość i roztropność; Objawiwszy 
nam tajemnicę Jego woli... "Tajemnice Jego woli..." Pamiętacie, jak się tego 

trzymaliśmy? Ilu było tu dziś rano? Zobaczmy. Jakże trzymaliśmy się tego, "tajemnicy 
Jego woli."To nie jest tylko drobiazg; Wtedy jest tajemnica. Wola Boża jest tajemnicą. 
I każdy człowiek musi szukać woli Bożej dla siebie, tajemnicy Boga. Jak się tego 
dowiedzieć? Paweł, to było mu znane. Powiedział, że nie naradza się z żadnym 
mężczyzną, bez ciała i krwi. Nie chodził do żadnej szkoły, żadnego seminarium. Nie 
miał z tym nic wspólnego. Ale objawił mu to Jezus Chrystus, który spotkał go na 
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drodze do Damaszku w świetle podobnym do słupa ognia i wezwał go. Pojechał do 
Arabii i tam mieszkał trzy lata. Och, czy nie wyobrażasz sobie, że to był jakiś czas, 
bracie Egan? Trzy lata Paul był tam w Arabii, wynajął  gdzieś mały budynek, chodząc 
tam i z powrotem po podłodze ze wszystkimi starymi zwojami. Nie mieli nowych; Paweł 
je pisał, w większości. Właśnie w tych starych zwojach, jak ten Bóg na początku 
przeznaczył nas do Życia Wiecznego, jak że pośle Jezusa, że przez tę Ofiarę wszyscy 
będziemy mieli prawo do Drzewa Życia. "Tych, których poznał, powołał; tych, 
których powołał, już usprawiedliwił; tych, których On usprawiedliwił, już 
uwielbił.Bóg od początku świata przeznaczył nas do adopcji synów. Teraz całe 
stworzenie wzdycha w oczekiwaniu na objawienie się synów Bożych. Och, 
wyobrażam sobie, że Paul świetnie się bawił. Chciałbym być tam z nim, prawda?  
 
Hebrajczyków rozdział 6 i 7 57-0915M P: 81 Często zastanawiałem się: "Żałuję, że 

nie mogłem usłyszeć tego Głosu mówiącego: "Przyjdźcie do Mnie, wszyscy, którzy 
utrudzeni i obciążeni, dam wam pokrzepienie". Prawdopodobnie nigdy nie usłyszę 
tego dosłownie, tak jak On to wtedy powiedział, ale chcę usłyszeć, jak mówi to w dniu 
ostatecznym: "Dobrze się stało, Mój dobry i wierny sługo; teraz wejdź do radości 
Pana, który został dla ciebie przygotowany". Od jak dawna? "Skoro zostałeś 
zbawiony?" Nie, bracie. "Od założenia świata, kiedy cię ujrzałem, poznałem cię i 
przeznaczyłem do życia wiecznego". Zostałeś wtedy pobłogosławiony. 
"Wszystko, co On przewidział, powołał." Czy to prawda? "Wszystko, co powołał, 
usprawiedliwił. Tych, których On usprawiedliwił, już uwielbił". Proszę bardzo. On 
nas przewidział, powołał, usprawiedliwił, a my już jesteśmy uwielbieni z Nim na 
końcu świata, idąc po naszą nagrodę. Nie jesteś szczęśliwy? Jasne, to sprawi, że 
będziesz Go kochał, kiedy nie mógłbyś się powstrzymać, a tutaj On przyszedł i zrobił 
to dla ciebie.  

 
Brat Branham wyjaśnił, że chociaż powołał cię przed światem, ponieważ znał twój 
koniec od początku, może cię zabrać, ponieważ nie chce, abyś musiał cierpieć w 
określony sposób, więc po prostu cię zabiera. Powiedział bratu. Shakarian, że wziął 
dziecko, ponieważ widział, że będzie miało pewną próbę i nie chciał, aby dziecko przez 
to przechodziło. Ale powiem tak: Jeśli to dziecko zostanie wyświęcone, aby tam być, 
będzie tam i nic nie przeszkodzi mu tam być, nawet przedwczesna śmierć.  
 
W porządku, więc to daje nam łaskę, abyśmy wiedzieli, że jeśli mieliście wcześniaka, 
to zobaczycie je w zmartwychwstaniu. A powodem, dla którego Bóg wziął go przed 
narodzinami, jest to, że wiedział, że może znajdzie się w niewłaściwym tłumie lub coś 
w tym rodzaju. I tak Bóg oszczędził mu życia w nędzy. 
 
Pytanie nr 9: Z Izraela nad Morzem Czerwonym 53-0326 P:46 ... Mateusz 27 mówi, 
że wiele ciał świętych, którzy spali w prochu ziemi, powstało i wyszło z miasta, i 
ukazało się wielu z nich w mieście. Widzę Sarę i Abrahama idących ulicą i 
mówiących: "Och, kochanie, spójrz tam. Zmienili te rzeczy trochę. Rozejrzyj się, jak to 
wygląda". Ktoś zapytał: "Kim jest ta para? Wygląda na to, że są obcy". Mówią: 
"Jesteśmy rozpoznawani".  
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Jak mogę pokonać 63-0825M P: 42 ... Pamiętajcie, pojawili się tym w mieście. 
Widzicie, pochwycenie będzie takie. Zobaczymy się nawzajem i zobaczymy ich. 
Reszta świata ich nie zobaczy. Zostanie pochwycona sekretnie, czekając na ten czas, 
a następnie powracając na ziemię na to chwalebne tysiąclecie, a potem tysiąc lat. 
Reszta umarłych nie ożyje przez tysiąc lat, a potem wychodzi powszechne 
zmartwychwstanie, gdzie cały Izrael...  
 
Tak więc nasze pytanie brzmi: Zgodnie z pierwszym cytatem, zmarli byli widziani, co 
jest służbą Alfa, ale w drugim (cytuję) nie będą widziani podczas służby Omegi, co 
możesz o tym powiedzieć?  
 
W porządku, odpowiedź brzmi: powiedział, że byli widziani. Powiedział, że świat ich nie 
widzi. Kto ich widział w Służbie Alfa? 
Czy byli to tylko ludzie na świecie? A skąd apostoł Paweł o tym wiedział? 
Skąd Apostoł o tym wiedział? Nie widzieli tego ludzie na świecie. 
Widzieli to ludzie, którzy byli w zmartwychwstaniu. Mam na myśli ludzi, którzy żyli i 
obserwowali zmartwychwstanie, wierzących. 
To byli wierzący tacy sami jak my. Bez nas nie mogą być udoskonaleni. 
Tak więc, kiedy się pojawią, zobaczymy ich. Będę widział brata Dona jako 20-letniego 
mężczyznę. 
Ale może jego siostry nie. Nie mam pojęcia. Może inni ludzie, którzy mieszkają w 
sąsiedztwie, nie zobaczą go, ale wybrani go zobaczą. Wy, chłopcy, wierzę, że 
zostaliście wybrani. Zobaczysz go.  
 
Odpowiedź nr 9: Powiedział, że byli widziani, więc musimy zadać to pytanie przez 

kogo? A w naszych czasach będą oni również widziani przez kogo? W obu dniach 
będą to ci, którzy pozostaną i żyją w okresie, który nazywamy okresem 
zmartwychwstania.  
 
Pamiętaj, że Alfa i Omega są takie same. Arcydzieło 64-0705 P: 99 Alfa i Omega są 
takie same. Powiedział: "Jestem Alfą i Omegą.Nigdy nie mówi nic pomiędzy: "Jestem 
Alfą i Omegą, Pierwszym i Ostatnim". To wszystko. Pierwsza służba i ostatnia 
służba są takie same. Pierwsze i ostatnie poselstwo to to samo.  
 
Tak więc, jeśli są tacy sami, to nie mówił, że nie zobaczą go w tym wieku, ale zobaczą 
go w tamtym wieku. Mówił, że ci, którzy go widzieli, byli wierzącymi. Ci, którzy widzieli 
Abrahama, Sarę i cokolwiek innego, inni nie rozpoznali, kim jest Abraham, Sara. Nie 
rozpoznaliby żadnego z nich, ale wierzący mogą. 
 
Pytanie nr 10: Chrystus jest tajemnicą 63-0728 P:226 Jego obecność w człowieku z 
osobistym usprawiedliwieniem siebie wyrażającego się, usprawiedliwieniem wielkiego 
objawienia Boga... Patrzcie, tylko w jednostce, nigdy w grupie: jednostce, nie w grupie, 
Jego identyfikacja jest z jednostką. Rozumiecie to?  
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Pytania brzmią: A) Czy prorok mówi tylko o posłańcu czasów ostatecznych, czy o 
całej oblubienicy? B) Czy mówi to również o Jana 14:12 ? 
 
Odpowiedź nr 10: Kiedy wypowiada słowo "jednostka", musisz spojrzeć na kontekst, 
w przeciwnym razie możesz przegapić Jego znaczenie. Jak mówi, jest to "poselstwo 
jednego człowieka", które mówi tylko o proroku, ale potem mówi nam, jak przechodzi 
od jednego człowieka do ludu poprzez służbę innych, którzy zostali wiernie nauczeni. 
Ale kiedy mówi "do jednostki", ma na myśli właśnie to. To ta jednostka z Bogiem i 
tylko Bogiem. To nigdy nie jest grupa ani kościół. To tylko dla jednostki.  
 
Czas zbiorów 64-1212 P:96 Szybko przejdźmy teraz do następnej myśli, jeśli 
możemy. "Na próżno oddają Mi cześć". Ci faryzeusze, uczeni, och, moralnie dobrzy, 
ale nazwani przez Jezusa "diabłami". Uczonych teologów, Jezus powiedział: 

"Jesteście diabłami i dzieła waszego ojca będziecie czynić". Powiedział: "Dekorujecie 
groby proroków, ale wasi ojcowie w tym samym czasie... Ci prorocy wychodzą, aby 
zburzyć te systemy religijne". Tak właśnie zrobili. Proroków... Dokąd przychodzi Słowo, 
do teologa czy proroka? Nie teologom i szkole. Zawsze przychodzi do proroka. Bóg 
nigdy nie zmienia swojego systemu, nigdy. Zawsze tak było, zawsze... Nie do grupy; 
Do jednostki, nigdy do grupy: indywidualnej, tak, panie, proroka. A oni na to... Jezus 
powiedział: "Dekorujecie groby proroków, a wasi ojcowie ich tam umieszczają". I robią 
dokładnie to samo pod ślepotą seminarium szatana. Widzicie?  
 
Widzicie więc, że ta osoba jest prorokiem. Jego kontekstem był prorok. Dlaczego? 
Ponieważ słowo przychodzi do proroka, a nie do grupy ludzi. Jak ci, którzy wierzą, że 
Grzmoty zostaną objawione grupie siedmiu mężczyzn. Bóg nigdy nie objawia niczego 
grupie ludzi, objawia swoje Słowo prorokowi, czyli Amos 3:7. 

 
Potężny Bóg odsłonięty 64-0629 P: 52 Uwaga. Teraz dowiadujemy się, że było to 
ukryte dla niewierzącego, ale objawione wierzącemu. Zauważcie. Mojżesz musiał 
wejść do tego słupa ognia sam; Nikt nie mógł z nim iść. To nie było... Ono... Co to do 
nas mówi? Że nie wejdziecie w to przez dołączenie do grupy zielonoświątkowej. 
Widzicie? Nigdy nie objawił tego żadnej grupie; Objawił to jednostce. I tak jest 
dzisiaj. Mówicie: "Należę do kościoła. Ja do tego należę". Ale to nie zadziała. Widzicie? 
A dla każdego, kto próbował podążać za Mojżeszem, podszywać się pod niego, 
była to śmierć. I tak samo jest dzisiaj, duchowa śmierć, aby próbować się podszywać. 
To jest to, co jest...  
 
W tym przypadku mówi o tym, jak Bóg przynosi swoje przesłanie. W tym przypadku 
stało się to przez jednego człowieka, Mojżesza. I był indywidualnością, a nie grupą. Ale 
wtedy ta osoba wypowiada objawienie, które Bóg przemówił, i trafia ono do każdego, 
kto słyszy, co może być pojedynczymi osobami w Grupie. Ponieważ grupa składa się z 
wielu osób. 
  
Jedność 62-0211 P:79 Próbował zrobić wszystko, aby to odzyskać, a jedynym 
sposobem, w jaki mógł to ustalić, było powrót do jednostki, tak jak był na początku. 
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Tak jest dzisiaj dla jednostki: nie dla denominacji, nie dla organizacji, nie dla grupy 
ludzi; ale dla jednostki. Zauważcie, aby przywrócić jedność między Bogiem a 
człowiekiem...  
 
I tak tutaj znowu mówi nam, jak Bóg wybiera jednego człowieka i od tego człowieka 
inni słyszą. 
 
Ucieczka tu nadejdzie szybko 58-0202 P:26 Zwróć uwagę na ludzi Kaina. Ludzie 
Kaina byli mądrymi, naukowymi ludźmi. Lud Kaina był religijny, miał wielki kościół, 
wielkie kościoły, wykształconych, uczonych. Poszli do pracy naukowej. Wydobyli metal. 
Budowali domy. Byli wielkimi budowniczymi wielkich rzeczy. Spójrz na to dzisiaj. 
Spójrzcie na tę drugą stronę, jacy są religijni. Ale ludzie, którzy weszli do arki, byli 
skromnymi rolnikami. Prawda. Ale druga strona dostała intelektualną koncepcję, 

kiedy prawdziwa strona Boga ma objawienie Jezusa Chrystusa, nie przez słowo 
pisane, ale przez duchową prawdę objawioną. Amen. O, niech będzie błogosławione 
Jego Imię. Bóg objawia się człowiekowi i szybko staje się Bóstwem w jego wnętrzu. 
On jest synem lub córką Boga. "Mów do tej góry; Nie wątp, ale to się ruszy". 
Rozumiesz?  
 
Teraz w tym przypadku mówi o wielu osobach. Czy jesteś indywidualnością, a mimo to 
uczęszczasz do kościoła, który wierzy w Przesłanie? Tak więc, jeśli jest to tylko dla 
jednostki, którą się zajmuje, to nie każdy tworzy to lokalne ciało, ponieważ w każdym 
kościele są 3 rodzaje wierzących. Mam nadzieję, że widzicie, że kiedy brat Branham 
wypowiada słowo "Jednostka", musicie zrozumieć kontekst, o którym mówi, albo 
doprowadzicie się do szaleństwa, jak wielu już to zrobiło.  
 

Tak jak powiedziałem, kiedy mówi, że Bóg zajmuje się jednostką, nie mówi tylko o 
proroku, ale mówi o tobie, jednostce, a nie o całej grupie, ponieważ są trzy rodzaje 
wierzących w tej grupie. Tak więc jest to tylko jednostka, jednostka sama z Bogiem. 
 
Pochylmy tylko głowy w modlitwie. Łaskawy Ojcze, dziękujemy Ci, Panie, za te 
pytania, które mieliśmy. Modliliśmy się więc, żeby się osiedlili i dali nam trochę 
odpocząć. W imieniu Jezusa modlimy się. Amen. 
 
 


